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Prince Hal, the son of King Henry IV, spends his time in idle pleasure with dissolute
friends, among them the roguish Sir John Falstaff. But when the kingdom is threatened
by rebellious forces, the prince must abandon his reckless ways. Taking arms against a
heroic enemy, he begins a great and compelling transformation from irresponsible
reprobate to noble ruler of men.
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评论

Hal这种为了制造反差萌而故意不务正业的心机屌也是没谁了。

-----------------------------
the Machiavellian turn in history--from providential to manmade/the power and
danger of counterfeits/Hal and Hotspur and the flexible self

-----------------------------
空王冠系列原著终于刷至中段 离刷剧又近了一步 理清执政党与在野党人物关系从属
以及三条支线汇集到一条战役主线的时候 世界就清晰了起来! 还挺喜欢Hotspur的
从Henry IV的叙述都能看出是何等英勇有魄力 胖Falstaff叔有种街商颇高
机智闹心到没朋友的感觉 当然鉴于由我抖森男神饰演
还是要称赞Hal这个可花天酒地可上阵杀敌的设定!

-----------------------------
好精彩。

-----------------------------
"I rather of his absence make this use: It lends a luster and more great opinion, A larger
dare to our great enterprise". Hotspur的少年意气啊。

-----------------------------
The manipulator of power and words

-----------------------------
反叛失败的Hotspur一家和成功的titus一家可以做个对比了；另外Falstaff真的市侩自私
得可爱

-----------------------------
我对于Prince Hal的感情大约源于抖老师【。
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书评
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